



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

Angus Elementary School
3180 Hein Drive
Sterling Heights, MI 48310
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papanian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

March 12, 2021

Dear WCS Community,

Since my last letter, we had the following positive cases of COVID-19 reported in the district:

- 1 staff member at Black
- 1 staff member at Carter/Wilde
- 1 student at Carter
- 1 student at Cousino
- 1 student at Cromie

All affected students and staff were notified, and affected areas of the schools and buses were appropriately cleaned.

I also want to remind families that our district procedures for managing the spread of COVID-19 continue to be very effective. Although I have reported more cases recently, our social distancing and quarantining affected people are really helping limit the spread of the virus, especially since the majority of cases develop outside our schools.

Please continue to review with your child that facial coverings, over your mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

مارس 2021 12

، المجتمع WCS عزيزي

المبلغ عنها في المنطقة COVID-19 منذ رسالتي الأخيرة، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من

- موظف في بلاك
- موظف في كارتر/وايلد
- طالب في كارتر
- طالب في كوزانو
- طالب في كرومي

.وتم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف المناطق المتضررة من المدارس والحافلات على النحو المناسب

وأود أيضا أن أذكر الأسر بأن إجراءاتنا في المنطقة لإدارة انتشار المرض الذي ينفرد به الاتحاد لا يزال فعالا جدا. على الرغم من أنني أبلغت عن المزيد من الحالات في الآونة الأخيرة، فإن تنافينا الاجتماعي وتكرف المصابين به يساعدان حقاً في الحد من انتشار الفيروس، خاصة وأن غالبية الحالات تتطور خارج مدارسنا.

بما ، ALL Warren Consolidated Schools يرجى الاستمرار في مراجعة مع طفلك أن أغطية الوجه ، فوق فمك وأنفك ، مطلوبة في مدارسنا وممتلكات في ذلك الحافلات المدرسية والأماكن الخارجية

.يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف